
Protokół Nr 8/2011 
z  posiedzenia Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej Białogardu 

w dniu 20 czerwca  2011 r. 
 

 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie wykazów nieruchomości przeznaczonych do zbycia przy ul. Feliksa  
     Stamma, obręb 011, działki nr: 241, 242, 243, 244, 245, 248, 249, 251, 252, 259,  
     260,261, 262 i 264. 
3. Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji.  
4. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie:  

a) podjęcia realizacji przedsięwzięcia inwestycyjnego „Adaptacja pomieszczenia   
     Przedszkola Nr 3 w Białogardzie na potrzeby żłobka”, 
b) określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub  
    zarządzającym jest Miasto Białogard, oraz warunków i zasad korzystania z tych  
    przystanków, 
c) stawki opłaty za korzystanie przez operatora i przewoźnika z przystanków  
    komunikacyjnych, których właścicielem albo zarządzającym jest Miasto  
     Białogard, 
d) planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń  
    kanalizacyjnych będących w posiadaniu Regionalnych Wodociągów i Kanalizacji  
    Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Białogardzie na terenie  
     miasta Białogard na lata 2011 – 2016, 
e)  Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu miasta Białogard  
     na lata 2011-2020, 
f) zasad udzielania z budżetu Miasta dotacji celowej na dofinansowanie kosztów  
   inwestycji związanych z usunięciem z nieruchomości wyrobów zawierających azbest, 
g) zmiany uchwały budżetowej na rok 2011, 
h) absolutorium dla Burmistrza z tytułu wykonania budżetu Miasta Białogard na rok  
     2010. 

5. Sprawy różne. 
6. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 1 
Posiedzenie o godz. 14:00 „otworzyła i prowadziła” przewodnicząca Komisji Krystyna Leś.   
Komisja przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia i porządek, głosując: za-4  
(jednogłośnie). 
 

 
Ad 2 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Beata Szulakiewicz przedstawiła 
i omówiła wykaz nieruchomości przeznaczonych do zbycia przy ul. Feliksa Stamma, obręb 
011, działki nr: 241, 242, 243, 244, 245, 248, 249, 251, 252, 259, 260,261, 262 i 264. 

 

Komisja głosując: za- 4 (jednogłośnie) pozytywnie zaopiniowała wykaz powyższych 
nieruchomości przeznaczonych do zbycia. 

  



Ad 3 
 Przewodnicząca Komisji Krystyna Leś podała kandydaturę radnej Emilii Bury na 
Wiceprzewodniczącą Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska. 
  

Komisja głosując: za - 3, przeciw - 0, wstrzymało się – 1 dokonała wyboru Emilii Bury 
na Wiceprzewodniczącą Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska. 
 
Ad 4a 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Zamówień Publicznych Waldemar Marczyk 
przedstawił i omówił projekt uchwały w sprawie podjęcia realizacji przedsięwzięcia 
inwestycyjnego „Adaptacja pomieszczenia Przedszkola Nr 3 w Białogardzie na potrzeby 
żłobka”, 

 
Komisja głosując: za- 4 (jednogłośnie) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
Ad 4b 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Zamówień Publicznych Waldemar Marczyk przedstawił 
i omówił projekt uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 
właścicielem lub zarządzającym jest Miasto Białogard, oraz warunków i zasad korzystania 
z tych przystanków.  
 

Komisja głosując: za- 4 (jednogłośnie) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Ad 4c 
Naczelnik Wydziału Inwestycji i Zamówień Publicznych Waldemar Marczyk 

przedstawił i omówił projekt uchwały w sprawie stawki opłaty za korzystanie przez operatora 
i przewoźnika z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem albo zarządzającym jest 
Miasto Białogard 

 

Komisja głosując: za- 4 (jednogłośnie) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Ad 4d 
Naczelnik Wydziału Inwestycji i Zamówień Publicznych Waldemar Marczyk 

przedstawił i omówił planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 
kanalizacyjnych będących w posiadaniu Regionalnych Wodociągów i Kanalizacji Spółka z 
ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Białogardzie na terenie miasta Białogard na 
lata 2011 – 2016. 

 
Komisja głosując: za- 4 (jednogłośnie) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Ad 4e 
Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska Mariola Barcicka przedstawiła i omówiła 

projekt uchwały „Program usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu miasta 
Białogard na lata 2011-2020”. 

 

Komisja głosując: za- 4 (jednogłośnie) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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Ad 4f 
Naczelnik Wydziału Ochrony Środowiska Mariola Barcicka przedstawiła i omówiła 

projekt uchwały w sprawie zasad udzielania z budżetu Miasta dotacji celowej na 
dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z usunięciem z nieruchomości wyrobów 
zawierających azbest, 

 
Komisja głosując za- 4 (jednogłośnie) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 
Ad 4g 

Skarbnik Miasta Lucyna Szymecka przedstawiła i omówiła projekt uchwały w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej na rok 2011. 

 
Komisja głosując: za - 3, przeciw - 0, wstrzymało się - 1 pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 
 
Ad 4h 

Skarbnik Miasta Lucyna Szymecka przedstawiła i omówiła projekt uchwały w sprawie 
absolutorium dla Burmistrza z tytułu wykonania budżetu Miasta Białogard na rok 2010. 

 
Komisja głosując: za - 3, przeciw - 0, wstrzymało się - 1 pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. 
 
Ad 5 

W sprawach różnych głos zabrali:   
Przewodnicząca Komisji Krystyna Leś zaproponowała, aby przed zaopiniowaniem 

nieruchomości przeznaczonych do zbycia przy Ustroniu Miejskim Komisja w dniu 28 czerwca 
2011 r. dokonała oględzin w/w nieruchomości. 

Przewodnicząca Komisji poruszyła sprawę dokończenia remontu chodnika przy ulicy 
Bolesława Śmiałego od strony ulicy Dąbrowszczaków. Ponadto zwróciła uwagę na 
rozkopany, nowo wyremontowany chodnik na ulicy Asnyka. 

Naczelnik Wydziału W. Marczyk wyjaśnił, że na ulicy Asnyka dokonywane są 
instalacje.  

Burmistrz Białogardu poinformował Komisję, że Miasto nie może odmówić wykonania 
instalacji. Można natomiast zobligować firmę, która wykonała remont chodnika, aby 
ponownie położyła chodnik  w miejscu gdzie został on rozkopany. 

Radna Krystyna Drachal-Mostek zwróciła się z prośbą o wymianę kwiatów na klombie 
przy NZOZ Folk-Med. 

  
 
Ad 6 

Po wyczerpaniu dyskusji o godzinie 15.35 Przewodnicząca Komisji Krystyna Leś 
zakończyła posiedzenie Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej 
Białogardu. 
 

Protokołowała: Joanna Kamińska 

Przewodnicząca  Komisji 
                       

                                                            Krystyna Leś 
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